
1 

 

             
 

dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 15 września 2020 roku 

Numer: 36 / 2020 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

 INTERPELACJA  

 

w sprawie: przyszłości placu między terenem Starej Rzeźni a ulicą Garbary 

 

Na podstawie art. 23 ust. 1 i art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2020 roku, poz. 713 ze zmianami) i § 13 ust. 1 uchwały numer 

LXXX/1202/V/2010 Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu 

Miasta Poznania (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2011 roku Nr 11, poz. 303 ze zmianami) uprzejmie 

proszę o odpowiedź na niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

Plac między terenem Starej Rzeźni a ulicą Garbary jest wyjątkową urbanistycznie 

przestrzenią przy północnej części ulicy Garbary. Miejsce to jest wykorzystywane obecnie 

głównie do celów parkingowych - z miejscami postojowymi na kilkadziesiąt pojazdów. W tej 

okolicy w ostatnich latach prowadzona jest intensywna działalność inwestycyjna w postaci 

budynków mieszkalnych wielolokalowych i budynków biurowych. Oprócz inwestycji już 

zrealizowanych lub w trakcie zabudowy, również w przyszłości w tym rejonie powstaną 

kolejne budynki, zwłaszcza na terenie Starej Rzeźni i przy ulicy Północnej. Docelowo w tej 

okolicy może zatem zamieszkać nawet kilka tysięcy osób. 

 

W toku działań planistycznych dotyczących zagospodarowania terenu Starej Rzeźni 

przedstawiane były różne propozycje dotyczące przyszłości tego placu, w tym przeznaczenia 
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na cele zieleni miejskiej, przeznaczenia na cele parkingowe, czy przekazania do dyspozycji 

inwestora Starej Rzeźni. Plac ten może pozostać jedyną wolną przestrzenią w docelowo gęsto 

zabudowanym rejonie północnej części ulicy Garbary. Dodatkowo okolica ta będzie bardzo 

trudnym obszarem pod względem komunikacyjnym, gdzie już obecnie w ciągu całego dnia 

odbywa się intensywny ruch pojazdów, a stan ten ulegnie dalszemu wzmożeniu po 

wybudowaniu linii tramwajowej w ciągu ulicy Garbary i po powstaniu kolejnych budynków, 

do których będą dojeżdżać mieszkańcy i inne osoby prowadzące działalność w tej lokalizacji. 

Stąd docelowa przyszłość placu między terenem Starej Rzeźni a ulicą Garbary jest 

szczególnie interesująca dla lokalnej społeczności.  

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) czy prowadzone są działania zmierzające do rewaloryzacji placu między terenem Starej 

Rzeźni a ulicą Garbary, 

 

2) czy prowadzone są działania zmierzające do przekazania placu między terenem Starej 

Rzeźni a ulicą Garbary do dyspozycji inwestora Starej Rzeźni, 

 

3) jakie są zamierzenia dotyczące przyszłości placu między terenem Starej Rzeźni a ulicą 

Garbary, zwłaszcza w kontekście przeznaczenia tego miejsca na cele zieleni miejskiej lub 

na cele parkingowe. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


